

СОДЕРЖАНИЕ

Статьи

<i>Василевская Е. С.</i> Усреднение параболической задачи Коши с периодическими коэффициентами при учёте корректора	3
<i>Daif M. N., Tammam El-Sayiad M. S.</i> On θ -centralizers of semi-prime rings (II)	61
<i>Долгунцева И. А.</i> Тривиальность второй группы когомологий конформных алгебр Cend_n и Cur_n	74
<i>Евдокимов С. А., Пономаренко И. Н.</i> Схемы отношений конечной проективной плоскости и их расширения	90
<i>Качковский И., Филонов Н.</i> Абсолютная непрерывность спектра периодического оператора Шрёдингера в многомерном цилиндре	133
<i>Назаров М., Хорошкин С.</i> Скрученные янгианы и алгебры Микельссона. II	153

CONTENTS

Research Papers

<i>Vasilevskaya E. S.</i> Homogenization with a Corrector for a Parabolic Cauchy Problem with Periodic Coefficients	3
<i>Daif M. N., Tammam El-Sayiad M. S.</i> On θ -Centralizers of Semi-prime Rings (II)	61
<i>Dolguntseva I. A.</i> Triviality of the Second Cohomology Group of the Conformal Algebras Cend_n and Cur_n	74
<i>Evdokimov S. A., Ponomarenko I. N.</i> Schemes of Relations of the Finite Projective Plane, and Their Extensions	90
<i>Kachkovskii I., Filonov N.</i> Absolute Continuity of the Spectrum of a Periodic Schrödinger Operator in a Multidimensional Cylinder	133
<i>Nazarov M., Khoroshkin S.</i> Twisted Yangians and Mickelsson Algebras. II	153